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 Sēdē piedalās 

(1) TIKP locekļi: 

 

Laima Blite, Nikolajs Iškovs, Dace Kaminska, Liene Kurka, Rudīte Martišauska, Natālija 

Rudakova, Guntis  Zariņš, Rita Krasauska, Intars Miķelsons. 

No kopējā IKP locekļu skaita uz sēdi ieradušies 9, kas ir pietiekami, lai saskaņā ar Nolikuma 

15.punktu, Padome būtu uzskatāma par sasauktu un tiesīgu pieņemt lēmumus.  

(2) Pārstāvji no Tukuma novada Domes: deputāts Imants Valers, Attīstības nodaļas arhitekte Katrīna 

Lagzdiņa – Sprūdža. 

(3) Sabiedrības pārstāvji: 

Laikraksta “Neatkarīgās Tukuma Ziņas” korespondente Agita Puķīte.  

 

DIENAS KĀRTĪBA:  

1. Melnezera pludmales un apkārtnes labiekārtošana. 

2. Noslēguma jautājumi. 

- Par IKP priekšsēdētāju un vietnieku. 

- Par nākamo sēdi un darba kārtību. 

 

Sēdi vada TIKP priekšsēdētāja vietniece Liene Kurka. 

 

1. 

Arhitekte Katrīna Lagzdiņa – Sprūdža prezentē projektu “Melnezera pludmales un apkārtnes 

labiekārtošana”. 

Īss prezentācijas atreferējums: 

Primāri – pludmales zonas sakārtošana un vienkārši atjaunošanas darbi. Demonstrē projekta 

fragmentus. 

1. kārta: Papildinām teritoriju ar divām neliela izmēra ēkām (sanitārā ēka un palīgēka – atpūtas, 

saimnieciskā un info ēka), inženiertīkliem, terasēm, laipām, velonovietnēm. Atjaunot tiltiņu pāri 

upītei un taku, kas iet tālāk uz pilsētas (Ozoliņu mikrorajona) pusi. 



2.kārta: celiņš uz Ozoliņiem – tas posms, kas tiek skars dēļ inženiertīkliem, kas saistīti ar 1.kārtu 

(līdz Sadales tīklu iekārtai un ūdens sūknim). Provizoriski – laternas (bet tikai provizoriski). 

Apgaismojums būs pludmalē, kur būs arī video novērošanas sistēmas. Būs laukakmeņu segums, trīs 

āra dušas un uzrauga postenis. 

Celiņiem paredzēti grants segumi. 

Kanalizācija – ar pašizvešanu. Daži koki iespējams būs jāzāģē, lai nodrošinātu izvešanu. 

Pastāsta par drošības risinājumiem; margas, pakāpieni, pieejamība. Sanitārai ēkai būs ģērbtuves, 

vīriešu un sieviešu, kā arī invalīdu tualetes.  Dušas – tikai laukā, jo ēkas būs sezonālas.   

3./4.kārta – stāvlaukumi pie moto un vecās auto (kartingu) trases, visā Melnezera ielas garumā 

plānotas atpūtas “kabatiņas”. Valsts Vides dienests un DAP paredz, ka pie ezera piebrauks tikai 

tehniskie un operatīvie dienesti, lai novērstu tehnikas plūsmu no biotopiem. Varēs piebraukt 

invalīdi. Pagaidām tie vēl ir ierosinājumi, konkrēti nosacījumi vēl tiks izstrādāti un atsūtīti 

pašvaldībai.  

 

L.Kurka norāda, ka projekta rezultātā iegūsim mirušu vietu, jo auto nevarēs novietot ziemas 

peldētāji un tie, kas brauc uz avotiņu. Iesaka padomāt par īstermiņa stāvvietām.  

 

Esošos stāvlaukumus tikai sakārtojam, tur ir 7 vietas.   

L.Kurka – pie nosacījuma, ka šajās 7 vietās darbinieki nenovieto savas automašīnas.  

 

2021.g.novembrī izpilddirektors deva pirmo uzdevumu speciālistiem.  

2022.gadā – diskusijas ar mērķauditoriju (sporta klubi, kultūras un sporta organizatori u.c.). 

No sporta paredzēts: pludmales volejbola laukums uz esošajām smiltīm; cieto segumu nedrīkstam 

rīkot, tāpēc basketbols nav paredzēts.  

2022.gada rudenī noslēgts līgums ar SIA “Landshape” par Melnezera projekta izstrādi līdz 

10.12.2022 (bija 16.11.2022 paziņojums un FB pašvaldības mājas lapā). https://ieej.lv/JYqT3  

 

 Diskusija par rolleriem, kas brauc pie ezera. 

 

Notika meta konkurss. Noslēdzies. No šī konkursa daudz kas tika ņemts vērā, bet ieviestas arī 

aktualizācijas, papildinot ar tualetēm un ģērbtuvēm.  

 

R.Martišauska par piknika vietu. Paredzēta drūmā vietā, bez apgaismojuma. 

R.Krasauska papildina, ka šajās vietās redzēti arī narkomāni, šļirces. 

Atbilde: apgaismojums būs, ja tiks pieprasīts, pašreiz tuvākā vieta ir pie trenažieriem.  

https://ieej.lv/JYqT3


 

D.Kaminska: vai ir veikta ezera apsekošana un gultnes izvērtēšana pirms peldvietas izvēles.  

Atbilde: ir veikta.  

 

A.Puķīte: par tualeti, jūs teicāt, ka tā būs sezonāla, bet šo sezonu grūti noteikt, un var notikt kā 

pilsētas parkā, kur janvārī pēkšņi bija siltas dienas, bija pilns parks bērnu, bet nebija tualetes. 

Atbilde: Esam minimāli paredzējuši siltināt caurules, lai varētu nodrošināt arī ūdens piegādi pārejas 

periodā. 

 

R.Martišauska: Tur sākas taka uz Āžu kalnu. Kur likt mašīnu pilsētas viesiem, kas vēlas iet pa šo 

taku? Ar īstermiņa stāvvietu nepietieks, ar 7 stāvvietām arī ne. Ierosinu padomāt par to. Jāprasa no 

VAS LVM ieguldīt līdzekļus, lai varētu šo taku attīstīt.   

Atbilde: Ar LVM mums ir sadarbības līgums, kur paredzēta ierobežota darbība. Sākotnējais 

atzinums bija vēl aizliedzošāks, un nācās pacīnīties, lai varētu projektu izveidot tādu, kāds tas ir, 

esam runājuši arī ar DAP. Mēģinājām panākt kompromisu, jo mums norādīja, ka darbojamies tiešā 

biotopu tuvumā.  

 

Atbildot uz jautājumu par projekta vadību. 

Pašreizējais projekta vadītājs:  Es (Katrīna), Maija Fogele, iepirkumu vadītāja Sintija, būvinženieris 

Ruslans, strādājam kā komanda, projekta vadītāja pašreiz nav. 

Projektētāji gatavo būvapjomus, tad arī varēs aprēķināt iespējamās izmaksas. 

 

L.Kurka: pašvaldībai vaicājām, kāpēc šī projekta ieviešanu nevar nodot privātai struktūrai, lai 

nebūtu jāiegulda pašvaldības nauda, pēc tam slēdzot līgumu par realizāciju. Atbildes vēl nav. 

I.Valers: par to vēl nav runāts. Apšaubu, ka šādam sezonālam pasākumam atradīsies privāts 

investors.  

 

Debates pēc R.Martišauskas replikas: Par dabas taku uzturēšanu u.c. 

 

2. 

(1) Par IKP priekšsēdētāja kandidatūru. 

L.Kurka ziņo, ka G.Boikmanis ir pametis amatu, un jāizvirza jauns IKP priekšsēdētājs. Ierosina 

šodienas sēdē apstiprināt jaunu vadītāju.  

L,Kurka izvirza Nikolaju Iškovu vai Rudīti Martišausku. 

R,Martišauska nepiekrīt savai kandidatūrai. Klātesošie izvirza L.Kurkas kandidatūru. 



L.Kurka izvirza par vietnieci R,Krasausku. 

 

Balsojums par L.Kurku kā Tukuma IKP priekšsēdētāju un R.Krasausku kā priekšsēdētāja vietnieku. 

Par: 7, atturas -2. 

Lēmums:  

Apstiprināt Lieni Kurku kā Tukuma IKP priekšsēdētāju un Ritu Krasausku kā 

priekšsēdētāja vietnieku. 

 

(2) Par WhatsApp diskusijām. 

Aicinājums ievērot diskusiju kultūru, par kuras neievērošanu lietotājs tiks bloķēts. 

 

(3) Par motobraucēju radīto troksni pilsētā. 

Diskusija. 

L.Kurka: Pašvaldības un valsts policijai iespējams pakontrolēt rolleristu radīto troksni, pārbaudīt 

braucējus, vai viņiem ir tiesības vadīt atbilstošu transporta līdzekli. Iesaku aicināt uz diskusiju jauno 

pašvaldības policijas priekšnieku.  

 

(4) Nākamās sēdes datums un tēma: 

- Tēma: Pašvaldības policijas darbs. Aicināt uz tikšanās jauno pašvaldības policijas vadītāju. 

- Nākošās TIKP sēdes datums: 01.10.2024, plkst. 18.00 

 

Mājas darbs visiem TIKP locekļiem: sagatavot pašvaldības policijai jautājumus un 

priekšlikumus. Iesūtīt WA grupā vai e pastā līdz 10.09.2024. 

 

Sēde slēgta plkst. 19.50 

 

Sēdes vadītāja: Liene Kurka 

Protokolists: Guntis Zariņš 

 

 

Dokuments parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu.  

 

 

 

 


